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RADA M]ASTA Wt.OCt-AWrK

Krzysztof Kukucki
Prezydent
Miasta Wloclawka

INTERPELACJA

Zwracam sig z pro5bq o niezwloczne usuniqcie zalegajqcych lisci z ulic
Obwodowej i Borowskiej, o radykalne przycigcie platanow i zredukowanie ich koron o
okolo 650/o, o uporzqdkowanie pasa zieleni pomigdzy ulicami Obwodowq i Borowskq,
w tym pzycigcie krzewow oraz pnEczy porastaiqcych ten teren.
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dr in2. lrena Vukovic - Kwiatkowska
Radna Rady Miasta Woclawek
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